



UNIT FOR
FAMILY,
DIVERSITY
AND EQUALITY



UNIVERSITÄT
HEIDELBERG
ZUKUNFT
SEIT 1386

AUFTRAG GARTENPFLEGE ORDER FORM GARDEN MAINTENANCE

- Heutiges Datum | Today's date

- Postleitzahl, Ort und Stadtteil | Postal code, place, district

- Welche Leistungen sollen erbracht werden? | Which services shall be provided?

- Wie oft und wann sollen die Leistungen erbracht werden (regelmäßig – flexibel – einmalig; Zeitraum; Wochentage – Tageszeiten – Dauer)?
How often and when should the services be provided (regularly – flexible – one-off; time period; days of the week – times of day – duration)?

- Wie groß ist Ihr Garten (grobe Schätzung; in m²)? | How big is your garden (rough estimate; in m²)?

- Stundenlohn | Hourly wage

- Sonstiges und Besonderheiten (Privatperson auf Minijob-Basis oder Unternehmen mit Rechnung, Planung, Startdatum, Abmessungen bestimmter Elemente, bevorzugte Materialien, Zugang zum Garten) | Other and special features (private individual on a mini-job basis or company with invoice, planning, start date, dimensions of certain elements, preferred materials, access to the garden)

Senden Sie bitte das Auftragsformular als ausgefülltes PDF-Dokument an concierge-service@uni-heidelberg.de.

Bennen Sie die Datei nach folgendem Muster: **Name, Vorname_Gartenpflege**.

Please send the order form as a completed pdf document to concierge-service@uni-heidelberg.de. Please name your file:

Last name, first name_garden maintenance.